

TO WHOM IT MAY CONCERN

Date

30.12.14

This letter is to certify that during the production of

RE: **Euro Vanillin Supreme, Aromatic, Regular & Plus**
EuroVanillin Bakery, Chocolate, Dairy, Sweets & Borrebon

we do not use the following substances:

- | | |
|------------------------------------|------------------------------|
| - Acetaldehyde | - propionaldehyde |
| - TBHQ | - castor oil |
| - 2-methylbutylaldehyde | - 1-butanol |
| - n - propyl alcohol | - isoamyl alcohol |
| - calcium/sodium ferrocyanide | - potassium iodide/iodate |
| - potassium ferrocyanide | - sodium aluminosilicate |
| - calcium silicate | - Benzene |
| - calcium iodate monohydrate | - Chloroform |
| - 1,4-Dioxane | - Methylene Chloride |
| - n-ethyl-4-menthane-3-carboxamide | - Trichloroethylene |
| - isopropylthioxanthone (ITX) | - Any Latex compounds |
| - Coumarin | - Melamine |
| - Cyanuric Acid | - Dimethylfumarate |
| - Balsam of Peru | - Diacetyl |
| - 3-Acetyl-2,5-Dimethylthiophene | - 3-Acetyl-2,5-Dimethylfuran |

They also do not contain maize, soya, tomato, celery, oat, wheat, barley, gluten, tricale flour, rye, milk or milk derivatives, any seafood, seeds, sulfites, latex, palm oil or any ingredients originating from palm oil, lupin, mollusk or any nuts and should be free from as of today known allergens and require no special labeling according to EU Directive 2003/89 with amendments.

We also certify that the above products do not contain any ingredient of animal origin including chicken or egg product and also do not contain any colors (for instance such as Sudan 1) or smoke flavours.

They also do not contain any Benzoic Acid, Sorbic Acid, Lignosulphonates, nitrofen or diacetyl.

We use IPA (Isopropanol) and Toluene during production, but the levels do by far comply with ICH-Guidelines on impurities: Residual Solvents; ICH Topic Q3C (R5)

We also analyze by Gas Chromatography every batch produced in order to secure the quality.

We also certify that the above products are not treated by ionizing rays

We also certify that the above mentioned products

- Are not genetically modified, not manufactured from genetically modified raw materials, not manufactured by genetically modified organisms and do not contain any genetically manipulated ingredients.
- Comply with Regulation 1334/2008 on flavourings and certain food ingredients with flavouring properties for use in and on foods
- Comply with the Allergens Directive 2003/89/CE with amendments
- Comply with EC Directive 852/2004 – Hygiene of foodstuffs
- Comply with EC Directive 2073/2005 on microbiological criteria for foodstuffs

Yours truly,

BORREGAARD AS

Borregaard Ingredients Aroma


Jørgen Fyhn Bjerkenes

Regional Sales Director ME/A (M.Sci)

Тому, кого это касается

30/12/2014

Это письмо удостоверяет, что в процессе производства:

**EuroVanillin Supreme, ,Aromatic &Regular& Plus
EuroVanillin Bakery , Chocolate, Dairy , Sweets & Borrebon**

мы не используем следующие субстанции :

| | |
|--------------------------------|----------------------------|
| -ацетальдегид | пропиональдегид |
| -третбутилгидрохинон ТВНҚ | касторовое масло |
| -2 метилбутилальдегид | 1-бутанол |
| -n-пропиловый спирт | изоаниловый спирт |
| -ферроцианид кальция/натрия | калия иодид /иодат |
| -ферроцианид калия | алюминосиликат натрия |
| силикат кальция | бензол |
| кальция иодат моногидрат | Хлороформ |
| 1,4 диоксан | метилхлорид |
| n –этил –4-метан-3 карбоксамид | трихлорэтилен |
| изопропилтиоксантон (ITX) | любые латексные композиции |
| кумарин | диметилфумарат |
| кумариновую кислоту | диацетил |
| Перуанский бальзам | 3-Ацетил-2,5 диметил фуран |
| 2-дцетил -2,5 диметилтиофен | |

Они также не содержат сою, томаты, сельдерей, овес, пшеницу, ячмень, клейковину, муку, рожь, молоко или молочные производные, любые морепродукты, семена, сульфиты, латекс, люпин, мягкотелые или другие орехи, и свободны от известных на сегодняшний день аллергенов. Не требуется специальная маркировка в соответствии с европейской директивой N 2003/89 с изменениями.

Мы также удостоверяем, что вышеупомянутые продукты не содержат любые ингредиенты животного происхождения, включая куриные или яичные продукты и также не содержат какие либо красители (например такие как Sudan 1) или ароматизатор копчения . бензойную и сорбиновую кислоты , лигносульфонаты и нитрофен диацетил

Мы используем изопропанол и другие растворители в процессе производства, но их качество полностью соответствует Нормативам по примесям: Остаточные Растворители ICH Topic Q3C (R5)

Для того чтобы гарантировать качество, используется метод газовой хроматографии для анализа каждой произведенной партии

- Мы также удостоверяем, что выше упомянутые продукты: генетически не модифицированные, не произведены из генетически модифицированного сырья
- не подвергались ионизирующему излучению , не произведены генетически модифицированными организмами, не содержат генетически обработанных ингредиентов
- ссоответствуют директивт ЕС 1334/2008 по ароматизаторам и некоторым ингредиентам с ароматизирующими свойствами для использования в пищевых продуктах
- Соответствуют директиве по аллергенам ЕС /2003/89/CE с изменениями
- Соответствуют директиве ЕС 825/2004 –Гигиена продуктов питания
- Соответствуют директиве ЕС 2073/2005 микробиологические критерии для продуктов питания

Искренне ваш

BORREGAARD AS

Borregaard Ingredients Aroma

Jorgen Fyhn Bjerkenes Региональный директор по продажам БВ А